
Waarom is Twente Board van belang voor ons als ondernemers?

Nog niet zo lang geleden konden we als ondernemer na het plaatsen van een vacature kiezen uit 
tientallen, soms zelfs honderden gekwalificeerde kandidaten. Vandaag de dag is het precies 
andersom. We hebben werk genoeg, maar moeite om de vacatures gevuld te krijgen. Dat doet wat 
met een bedrijf. Want met te weinig mensen krijg ik het werk niet af of lever ik misschien wel minder 
kwaliteit. Kortom blijft met mijn bedrijf concurrerend genoeg? 

Wat de nabije toekomst brengt weet ik niet, maar op de lange termijn is dit probleem niet weg. Als 
we voor de invulling van onze vacatures alleen afhankelijk zouden zijn van mensen in onze eigen 
gemeente, zou de spoeling nóg dunner worden. Daarom is het belangrijk om samen te werken in de 
regio. Want dat is iets waar uiteindelijk ook alle bedrijven, ondernemers, het onderwijs en mijn 
werknemers van profiteren.  

Die samenwerking is geregeld binnen de Twente Board. Een structuur waarbij overheid, 
ondernemers en onderwijs met elkaar aan tafel zitten en samen de agenda bepalen. Het college 
heeft in de zienswijze op de Agenda van Twente eigenlijk heel duidelijk verwoord wat de voordelen 
zijn van samenwerking binnen Twente Board. Daar kan ik het als ondernemer alleen maar mee eens 
zijn. Een dergelijke samenwerking is letterlijk en figuurlijk goud waard. 

Wat ik daar niet in terug zie, maar zie binnen Twente Board, is de kortere ‘afstand’ tussen de 
Overheid, Onderwijs en Ondernemers. Met name overheid en ondernemers willen in de praktijk nog 
weleens botsen met elkaar. Door de samenwerking binnen de Twente Board zijn we erachter 
gekomen dat die botsingen ook vaak komen door een stukje onwetendheid. Doordat je als 
ondernemer eigenlijk precies niet weet hoe het binnen de overheid werkt en andersom. Voor wat 
betreft de samenwerking met het onderwijs, is het heel belangrijk dat zij weten waaraan wij als 
ondernemers behoefte hebben en daar hun aanbod op kunnen maken. 

Kortom, we merken in praktijk dat het werkt. Wat voorbeelden uit mijn praktijk en wat ik hoor vanuit 
collega-ondernemers. 

        Het Twents Fonds voor Vakmanschap, u welbekend. Daar zijn in onze gemeente meer dan 100 
vouchers toegezegd als ik het goed heb. Die mensen werken niet allemaal in Twente, maar als je 
bedenkt dat vouchers ook elders in de Twente zijn toegekend, is de kans groot dat daarvan weer een 
deel in onze gemeente werkt. De economie is regionaal.

        Mineral Valley Twente, voor innovaties in de landbouw, belangrijk in onze gemeente

        Digitale werkplaatsen om ook kleinere mkb-ers te helpen met digitalisering. Vaak het eenvoudig 
toepassen van bestaande technologie in het bedrijf

        Novel-T om bedrijven te helpen met innoveren en in contact te komen met studenten in 
concrete projecten. Als onze kinderen en studenten mijn bedrijf niet kennen, gaan ze misschien wel 
eerder weg uit Twente.

Vanaf deze plek wil ik, ik denk namens veel andere ondernemers, de gemeente Twenterand 
oproepen om te blijven participeren in de Agenda voor Twente. Want wat betekent het als we dat 
niet doen? Ik weet het niet. Dat projecten met ondernemers uit Twenterand standaard worden 
afgewezen? Dat ondernemers geen ondersteuning meer krijgen in het ontwikkelen van nieuwe 



innovaties of digitalisering? Dat werknemers geen gebruik kunnen maken van projecten om zich te 
verder ontwikkelen? 

De naam van onze gemeente zegt het al, we liggen aan de rand van Twente. Maar we werken op vele 
fronten samen met andere Twentse gemeenten. We zijn onderdeel van een sterk geheel. Het zou 
heel erg jammer zijn als wij onszelf voor economische samenwerking ons letterlijk en figuurlijk over 
de rand zouden duwen. Liggen aan de rand betekent dat we, zoals ook in de zienswijze staat 
beschreven, ook willen samenwerken met Ommen en Hardenberg. Dat wordt al gedaan. Maar daar is 
de samenwerking echt minder krachtig dan in Twente Board. 

Als je als ondernemer iets wilt bereiken, moet je eerst investeren. Laten wij als gemeente 
Twenterand dat ook doen, een ondernemende gemeente zijn. Als IKVO willen we ons steentje 
bijdragen om samen met de andere ondernemersverenigingen en de gemeente te kijken hoe we nog 
meer gebruik kunnen maken van de faciliteiten die Twente Board ons biedt. Opdat we over enkele 
jaren kunnen zeggen dat we de bijdrage vermenigvuldigd hebben door een sterkere economie. 


